
Protokół Nr XXIV/12

XXIV zwyczajnej sesji Rady Gminy Lichnowy 

odbytej dnia 31 maja 2012.

Obrady XXIV zwyczajnej sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy Zbigniew 

Rybicki. W posiedzeniu uczestniczyli Radni obecni wg listy obecności stanowiącej załącznik Nr 1 

do niniejszego protokołu, Sołtysi zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu oraz Goście zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku obrad.

4. Przyjęcie porządku obrad.

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

6. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.

7. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

8. Interpelacje i zapytania radnych.

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

10. Informacja o działalności jednostek OSP i stanie bezpieczeństwa pożarowego na terenie 

gminy za 2011 rok.

11. Podjecie uchwały w sprawie świadczenia usługi telekomunikacyjnej.

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego i 

podatku od nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia inkaso.

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2012 r. dla Powiatu 

Malborskiego.

14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na sfinansowanie 

wydatków nie znajdujących pokrycia w planowanych dochodach gminy w roku 

budżetowym 2012.

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2012r.

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-2026.

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie diet i zwrotu kosztów podróży dla osób 

wchodzących w skład Rady Gminy Lichnowy oraz Sołtysów.

18. Wolne wnioski.

19. Zamknięcie posiedzenia.



Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zapytał czy do zaproponowanego porządku obrad są 

uwagi.

p. A. Kunkel: proszę o zdjęcie punktu 10 oraz 13 z porządku obrad oraz proszę o wprowadzenie 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Lichnowy 

od Polskich Kolei Państwowych S.A. prawa użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowych 

oraz prawa własności urządzeń infrastruktury technicznej znajdujących się na tej nieruchomości. 

Proszę także o zmianę tytułu uchwały ujętej w punkcie 17 porządku obrad w treści „ Podjęcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2012- 

2026.

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad.

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli proponowane zmiany do porządku obrad.

Za: 13 os.

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach przedstawia się następująco.

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku obrad.

4. Przyjęcie porządku obrad.

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

6. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.

7. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

8. Interpelacje i zapytania radnych.

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

10. Podjecie uchwały w sprawie świadczenia usługi telekomunikacyjnej.

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego i 

podatku od nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia inkaso.

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na sfinansowanie 

wydatków nie znajdujących pokrycia w planowanych dochodach gminy w roku 

budżetowym 2012.

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2012r.

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2011-2026.



15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie diet i zwrotu kosztów podróży dla osób 

wchodzących w skład Rady Gminy Lichnowy oraz Sołtysów.

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez 

gminę Lichnowy od Polskich Kolei Państwowych S.A. prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości gruntowych oraz prawa własności urządzeń infrastruktury technicznej 

znajdujących się na tej nieruchomości.

17. Wolne wnioski.

18. Zamknięcie posiedzenia.

Radni w głosowaniu jaw nym przyjęli porządek po zmianach przy 13 głosach „za”.

Ad. 5. Następnie Przew odniczący Rady Gminy Lichnowy zarządził głosow anie nad przyjęciem 

protokołu z poprzedniej sesji.

R a d n i w g lo so w a n iu  ja w n y m  p rzy ję li jed n o g ło śn ie , bez u w a g  p ro to k ó ł z  p o p rze d n ie j sesji.

Ad. 6. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.

p. Z. Rybicki: szanowni Państw-o 30 kwietnia odbyło się otwarcie sali gimnastycznej w 

Szymankowie chciałem podziękować za dobrą organizację. 8 maja odbyło się spotkanie z okazji 

uchwalenia Konstytucji 3 maja, dziękuję za jego organizację. 23 maja odbyło się spotkanie autorskie 

z Panią Anna Czerwińską -  Rydel, gdańska autorką książek dla dzieci i młodzieży. Chciałem 

również podziękować Pani Małgorzacie Skorupie oraz Pani Ani Poznańskiej za zorganizowanie tego 

spotkania. Wiem, że ma być cały cykl takich spotkań.

Ad. 7. Informacje Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

p. Wójt: w poniedziałek spotkaliśmy się na ulicy Boh. Września w Szymankowie, przy której PKP 

prowadzi inwestycję. W tym spotkaniu uczestniczył Dyrektor całej tej inwestycji, Pani sołtys, Pan 

radny. Najpierw rozmawialiśmy w urzędzie, Pan Dyrektor jasnych deklaracji co prawiła nie złożył z 

tego względu, że w' budżecie PKP nie jest przewidziany remont drogi, ale obiecał, że naprawi tę 

drogę. Udaliśmy się na wizję, są odcinki, które wyglądają jeszcze w miarę, ale są takie gdzie należy 

zmienić nawierzchnię. Tego będziemy pilnować, Pan Dyrektor obiecał, że spotkamy się w lipcu, ok 

15 lipca. Przyjedzie na to spotkanie również kierownik robót, my tego tak nie zostawimy. Stan 

techniczny tej drogi jest na niektórych odcinkach tragiczny. Dobrze, że pojeżdżą jeszcze po tym z 

dwa tygodnie, a potem przenoszą się na drugą stronę. Ludzie mają pretensje, że nie mogą dojeżdżać 

do dwóch zabudowań. Dobrze, że uczestniczyły w tym spotkaniu osoby zainteresowane. Odbyło się



spotkanie również z Panem Orzechowskim odnośnie oświetlenia ulicznego. Dla mnie priorytetem 

jest boisko, kort i plac zabaw oraz parę punktów świetlnych na ternie naszej gminy, w czerwcu ma 

to zostać realizowane.

Jutro upływa termin składania ofert na konkurs na Dyrektora Szkoły Podstawowej w Szymankowie.

Dzisiaj również rozmawialiśmy z Panem Drozdem, który wymieniał piec w Zespole Szkół w 

Lisewie Malborskim. Prosiłem, aby zrobił wstępny kosztorys w celu wymiany pieca w urzędzie 

gminy, tylko w tym roku wydaliśmy ok 36 000 zł na olej opałowy. Budynek i tak nie był w pełni 

niedogrzany. Musimy iść w kierunku oszczędnościowym, ale aby oszczędzać trzeba najpierw 

zainwestować.

Zatrudniłem na rok czasu człowieka w urzędzie, który zajmuje się zakupionym ciągnikiem, a gdy 

zmienimy piec w urzędzie, chciałbym go przeszkolić również na palacza. Wstępny koszt wymiany 

pieca to ok 46 000 zł. Na terenie gminy zostanie nam tylko do wymiany piec w szkole w 

Lichnowach. Chcemy mieć piece na jeden opał to potem można nawet cenę opału negocjować. Sam 

opał na sezon grzewczy w budynku urzędu to ok 50 000 zł to jest stanowczo za dużo.

Wystąpiłem z pismem do Kuratora Oświaty odnośnie przedłużenia powierzenia funkcji Dyrektora 

Zespołu Szkół w Lisewie Malborskim Panu Maciejowi Dunajskiemu wniosek jest zaopiniowany 

pozytywnie, także na pięć lat szkolnych zostanie przedłużone mu sprawowanie w/w stanowiska.

Byliśmy w Ministerstwie Oświaty, rezerwy w tym roku na remonty nie będzie. W przyszłym roku 

ma być 0,4 %, ale nie wiadomo czy będzie to na remonty i wyposażenie sal.

W Lisewie Malborskim szkoła wygląda bardzo brzydko. Będę rozmawiał z wojewodą, mam 

nadzieję że znajdziemy jakieś źródło finansowania na elewację i na wymianę instalacji elektrycznej 

w Zespole Szkół w Lichnowach. Szkoły pozostaną, to jest nasza wizytówka. Będę chciał jak 

najwięcej zrobić przy tych dwóch budynkach szkolnych.

Temat tłucznia: mamy prawie 1 100 ton tłucznia na drogi gminne. Jeżeli co roku będzie się to 

udawało to będzie już widać efekty. Na koniec kadencji będziemy mogli się pochwalić, że mimo iż 

nie są to asfalty to drogi gminne są w dobrym stanie. Kamienia samochód osobowy nie wywiezie. 

Jedyne za co zapłaciliśmy to za szlakę.

Dzisiaj mamy walne Zgromadzenie CWŻ w Nowym Dworze Gdańskim.

Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych.



p. Z. Mazurkiewicz: chciałabym bardzo, aby były dla sołtysów grafiki okoszeń.

Wójt: jeżeli chodzi o harmonogram okoszeń to taki ma opracowany Pan Niewczas. Okoszenie 

placów zabaw' to taki harmonogram ma Pan Zbyszek oraz Pani Ania Poznańska. Także proszę 

podejść do Pana Zbyszka i nie widzę problemu, aby zostały one przekazane.

p. Z. Mazurkiewicz: jacyś ludzie przygarnęli kota pojechali do weterynarza w'ysterylizować tego 

kota ale musieli dostać zaświadczenie od Urzędu Gminy, aby zostały im umorzone koszta. Ja mam 

taką propozycję, aby uchronić przed tymi bezdomnymi zwierzętami. Koszt sterylizacji w Nowym 

Stawie jest 3 razy niższy niż w gminie Tczew. Czy nie warto zabezpieczyć pieniędzy w' budżecie. 

Chociaż połowę, aby dopłacać. Ludzi nie można przyzwyczaić do tego, że wszystko jest za darmo. 

Chodzi o to, że w Pruszczu Gdańskim jest coś takiego, że gdy przygarnie się bezdomne zwierzę to 

są zwolnieni z podatku. Myślę, że jeśli gmina dopłacałaby choć z 40 %. Czy Państwo na coś takiego 

daliby zezwolenie.

p. A. Kunkel: nie pamiętam czy w naszej uchwale jest taki zapis, ale raczej nie. Z tym może być 

problem, bo jak mamy udowodnić, że ktoś przygarnął kota? Może dochodzić do częstego naciągania 

sytuacji a wtedy stanie się to ogromnym problemem.

p. Z. Mazurkiewicz: on już jest wy sterylizowany, odrobaczony itd. Ja mam osobiście taką sytuację, 

że kotka sąsiadów okociła się na mojej posesji i teraz ja za to ponoszę koszta.

Wójt: będąc na spotkaniu u Burmistrza dowiedziałem się, że miasto Malbork wyłapuje wszystkie 

bezdomne koty i je sterylizuje. Miasto Malbork wydało ponad 30 tys. Zł na ten cel w ubiegłym roku. 

To jest kwestia natury prawnej. My weźmiemy na siebie jakiś Obowiązek i żeby nie było tak, że 

ludzie będą to wykorzystywać. Temat jest pod dyskusję, wyjaśnimy to.

p. Z. Mazurkiewicz: ja się zajmowałam tym tematem i nie chodzi mi o to, że ja chcę składać jakąś 

skargę, ale coś z tym trzeba zrobić. Nie możemy zostać głusi na ten problem. Trzeba szukać jakiegoś 

rozwiązania na to, bo jeśli nie będziemy sterylizować to będzie tych zwierząt coraz więcej.

p. T. Korzeniowski: jak koty i psy będą czipowane to wtedy będzie można wszystko udowodnić.

p. B. Graban: żaden pies i kot wychodzący ze schroniska nie wyjdzie bez sterylizacji, czipowania 

oraz odrobaczenia.



p. T. Korzeniowski; problem jest również ze szczepieniem psów.

Wójt: nawet gdy wszystkie psy będziemy czipować to problem i tak w 100 % nie zginie, bo psy 

bezdomne to przeważnie są spoza gminy. Musimy znaleźć rozwiązanie jak do tych ludzi dotrzeć. 

Porozmawiamy z Panią Janowicz i zobaczymy jak to funkcjonuje w innych gminach.

p. T. Korzeniowski: trzeba dziesiątek lat, aby zmienić podejście ludzi i ich mentalność.

p. I. Zbrzeźna: Panie Wójcie mówił Pan o świetlicy w Lisewie Malborskim i usterkach. Jest tam 

takie pomieszczenie, w którym drzwi nie idzie otworzyć i tam jest straszna wilgoć. To jest ze 

względów zdrowotnych niedopuszczalne.

Wójt: jutro podjedzie tam Pan Zbyszek i zobaczy o co tam chodzi. Jeżeli to będzie w ramach 

gwarancji to zostanie to poprawione.

p. B. Graban: ta budowa boiska ma być zakończona w tym roku, czy nawiezienie tej ilości ziemi 

nie spowoduje tych załamań, ona musi się zagęścić mechanicznie ale i samorzutnie. To jest luźna 

ziemia.

Wójt: każdy wie, że musimy wybrać najtańszą ofertę. Każdy był zapoznany ze specyfikacją. 

Oferenci mieli tę świadomość, że ileś metrów ziemi jest potrzebne, aby to nie siadło, myślę, ze jeśli 

chodzi o to, to nie będzie problemu. Jest inspektor nadzoru, potem jest okres gwarancyjny. Tu był 

problem z nawierzchnią, bo jest asfaltowa i dlatego była decyzja, aby robić tak jak w projekcie. Ja 

bym chciał, aby była tam normalna nawierzchnia no ale zobaczymy.

p. S. Młodziński: drogę, którą robili u nas we wsi i jest tam zatoczka, gdzie dzieci wsiadają do 

szkoły tam się to rozlatuje. Zgłoście to do powiatu, ta zatoczka się rozłazi.

Wójt: w poniedziałek był Dyrektor ZDP w czerwcu ma być przegląd, a my dodatkowo wszystko 

zapiszemy.

p. J. Maciuński: plac zabaw w Lisewie Malborskim należy wyremontować. Huśtawka jest wyrwana 

z betonem. Kolektor, który biegnie z Lisew;a 5 do Lisewa tam nagminnie giną przykrywy, już 

brakuje trzech. Tam należy położyć płyty betonowe. Panie Wójcie jaką ma Pan wiadomość na temat 

mostu? Czy Pan coś więcej wie na ten temat?



Wójt: na temat mostu nie wiem nic nowego, wiem na pewno, że do końca czerwca będzie 

ekspertyza. Wiem na pewno, że na remont jednej wieżyczki dołoży} Minister Kultury ok pół min. zł. 

Minister Nowak też chce dołożyć. Wiem, że Pan Prezydent na 80 % będzie na obchodach we 

wrześniu, Minister Nowak czeka na ekspertyzę i wtedy będzie decydował co dalej z jego pomocą.

p. J. Maciuński: oglądałem panoramę i wypowiadali się z GDDKiA i powiedzieli, że jak skończą 

Kw idzyn, wezmą się za Tczew w trzech etapach.

Wójt: ta sprawa jest nagłośniona bardzo mocno, ale mam nadzieje że wszystko pójdzie w dobrym 

kierunku.

p. B. Graban: słyszałem wypowiedź samego Nowaka a temat mostu ze jeśli powiat wystąpi o 

pomoc to na pewno ją otrzyma. Dlatego coś się robi.

Wójt: Nowak nie raz obiecywał. W Brukseli również podejmę ten temat.

p. S. Kaczor: sprawa tych okoszeń przy drogach powiatowych. Tam już nic nie widać na 

wyjazdach.

Wójt: tam gdzie są drogi nasze gminne, to w miarę możliwości są okaszane. Pan Dyrektor obiecał, 

że pieniądze na okaszanie przy drogach powiatowych są, ale to opieszale idzie.

Ad. 9. Odpow iedzi na interpelacje i zapytania.

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Pani Annie Grunau -  Przewodniczącej Wspólnego Posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Gminy Lichnowy, która poinformowała, że projekty uchwał zostały zaopiniowane 

pozytywnie oprócz jednego projektu. Projekty uchwal omawiane były' na posiedzeniu Komisji Stałych Rady 

Gminy Lichnowy w dniu 17.05.2012r. oraz 31.05.2012r.

A d . 10. P o d je c ie  u c h w a ły  w  s p r a w ie  ś w ia d c z e n ia  u s łu g i te le k o m u n ik a c y jn e j.

P y ta ń  i  u w a g  n ie  w n ie s io n o .

R a d n i p rzy ję li je d n o g ło śn ie  U chw ałę N r  X X IV /179 /2 0 1 2  R a d y  G m in y  L ich n o w y  w  sprawne  

św ia d czen ia  usług i te leko m u n ika cy jn e j. U chw ała  s ta n o w i za łą c zn ik  N r 4 do  n in ie jszeg o  pro tokołu .



Ad. 11. podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego i 

podatku od nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i 
wysokości wynagrodzenia inkaso.

P y ta ń  i u w a g  n ie  w n ie sio n o .

R a d n i p r z y ję l i  je d n o g ło śn ie  U chw ałę N r  X X IV /1 8 0 /2 0 1 2  R a d y  G m in y  L ic h n o w y  zm ien ia ją cą  

uchw ałę w  spraw ie  za rzą d zen ia  p o b o ru  p o d a tk u  ro ln eg o  i p o d a tk u  o d  n ie ru ch o m o śc i o d  o só b  

fizyczn ych  w  drodze inkasa  o raz o kreślen ia  in ka sen tó w  i w yso ko śc i w y n a g ro d ze n ia  za  inkaso . 

U chw ała s ta n o w i za łą czn ik  N r  5 do n in ie jszeg o  pro to ko łu .

A d . 12. P o d ję c ie  u c h w a ły  w  s p r a w ie  z a c ią g n ię c ia  d łu g o te r m in o w e g o  k re d y tu  n a  s f in a n s o w a n ie  

w y d a tk ó w  n ie  z n a jd u ją c y c h  p o k r y c ia  w  p la n o w a n y c h  d o c h o d a c h  g m in y  w  r o k u  b u d ż e to w y m  2 0 1 2

P y ta ń  i u w a g  n ie  w n ie s io n o .

R a d n i p r zy ję l i  je d n o g ło śn ie  U chw ałę N r X X IV /1 81 /2 0 1 2  R a d y  G m in y  L ic h n o w y  w  spraw ne  

za c ią g n ięc ia  d łu g o term in o w eg o  kredytu  na  s fin a n so w a n ie  w ydatków > nie m a ją cych  p o kryc ia  w> 

p la n o w a n y ch  d o ch o d a ch  g m in y  w  ro ku  b u d że to w ym  2012. U chw ała  stanowa za łą c zn ik  N r 6 d o  

n in ie jszeg o  pro to ko łu .

A d . 13. P o d ję c ie  u c h w a ły  w  s p r a w ie  zm ia n  b u d że tu  g m in y  n a  2 0 1 2 r.

P y ta ń  i  u w a g  n ie  w n ie s io n o .

R a d n i p rzy ję li jed n o g ło śn ie  U chw alę N r X X IV /182 /2012  R a d y  G m in y  L ich n o w y  w  sprawne zm ia n  

budże tu  g m in y  na  20 1 2  r. U chw ała  stanowa za łą czn ik  N r  7 do n in ie jszeg o  p ro to ko łu .

A d . 14. P o d ję c ie  u c h w a ły  z m ie n ia ją c e j  u c h w a łę  w  s p r a w ie  w ie lo le tn ie j  p r o g n o z y  f in a n s o w e j  n a  

la ta  2 0 1 1 -2 0 2 6 .

P y ta ń  i  u w a g  n ie  w n ie s io n o .



R a d n i p r z y ję l i  jed n o g ło śn ie  U chw alę N r  X X IV /183 /2012  R ady  G m in y  L ic h n o w y  w spraw ne  

w ie lo le tn ie j p ro g n o zy  fin a n so w e j na  la ta  2011-2026. U chw ala  s ta n o w i z a łą c zn ik  N r  g  do n in ie jszeg o  

p ro to ko łu .

A d . 15. P o d ję c ie  u c h w a ły  z m ie n ia ją c e j  u c h w a łę  w  s p r a w ie  d ie t  i  z w r o tu  k o s z tó w  p o d r ó ż y  dla  o s ó b  

w c h o d z ą c y c h  w  s k ła d  R a d y  G m in y  L ic h n o w y  o ra z  S o łty só w .

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy poddał pod głosowanie wniosek dotyczący głosowania 

imiennego w sprawie tego punktu porządku obrad.

R a d n i  w  g ło s o w a n iu  ja w n y m  p r z y ję l i  w n io se k  d o ty c z ą c y  g ło s o w a n ia  im ie n n e g o  n a d  ty m  p u n k te m  

p o r z ą d k u  o b r a d  (3  g ło s y  „p r z e c iw ”, 1 0  g ło s ó w  „ z a ”) .

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zarządził głosowanie imienne nad pkt 15 

porządku obrad.

Wyniki głosowania:

T a d eu sz  K o r z e n io w s k i:  za  

R o m a n  S z a fr a n :  w s tr zy m a ł s ię  

K r y s ty n a  K u n k ie t:  w s tr zy m a ła  s ię  

A n n a  S k o r u p a :  p r z e c iw  

K a z im ie r a  S z c z u c h n ia k :  p r z e c iw  

S te fa n ia  O s iń sk a :  za  

K a ta rz y n a  M a lic k a :  p r z e c iw  

Z o f ia  M a z u r k ie w ic z :  p r z e c iw  

B e n e d y k t  G ra b a n : p r z e c iw  

J ó z e f  M a c iu ń s k i:  p r z e c iw  

A n n a  G ru n a u :  p r z e c iw  

I w o n a  Z b r z e tn a :  p r z e c iw  

Z b ig n ie w  R y b ic k i:  p r z e c iw

P y ta ń  i u w a g  n ie  w n ie s io n o .

R a d n i w  g lo so w a n iu  im iennym  nie p r zy ję li  U chw ały  zm ien ia ją ce j uchw alę  w sp ra w ie  d ie t i zw ro tu  

ko sztó w  p o d ró ży  d la  osó)h w ch o d zą cych  w  sk ła d  R a d y  G m iny  L ich n o w y oraz So łtysów . Treść  

p ro je k tu  u ch w a ły  s ta n o w i za łą c zn ik  nr 9 do  n in ie jszeg o  pro to ko łu .

A d . 16. P o d ję c ie  u c h w a ły  w  s p r a w ie  z m ia n y  u c h w a ły  w  s p r a w ie  w y ra że n ia  z g o d y  n a  n a b y c ie  p r z e z  

g m in ę  L ic h n o w y  o d  P o ls k ic h  K o le i  P a ń s tw o w y c h  S .A . p r a w a  u ż y tk o w a n ia  w ie c zy s te g o



n ie r u c h o m o ś c i  g r u n to w y c h  o ra z  p r a w a  w ła sn o ś c i  u r z ą d ze ń  in f r a s tr u k tu r y  te c h n ic z n e j  

z n a jd u ją c y c h  s ię  n a  te j n ie r u c h o m o ś c i .

P y ta ń  i u w a g  n ie  w n ie sio n o .

R a d n i p r zy ję li  je d n o g ło śn ie  U chw alę N r  X X IV /184 /2012  w  sp ra w ie  z m ia n y  u c h w a ły  w sp ra w ie  

w yra żen ia  zg o d y  na  nabycie p r ze z  g m in ę  L ich n o w y o d  P o lsk ich  K o le i P a ń s tw o w y c h  S.A. p r a w o  

u ży tko w a n ia  w ieczystego  n ie ru ch o m o śc i g ru n to w ych  o ra z  p ra w o  w ła sn o śc i u rzą d zeń  in fra s tru k tu ry  

te c h n ic zn e j zn a jd u ją cych  się  na te j n ieruchom ości. U chw ala  stanowa za łą c zn ik  N r  10 do n in ie jszeg o  

p ro toko łu .

Ad. 17. Wolne wnioski.

Wójt: jeżeli chodzi o te pokrywy to tak jak mówiłem, jadę na spotkanie do CWŻ i to zgłoszę, 

wystosujemy oczywiście również pismo.

Jeżeli chodzi o plac zabaw to bardzo bym prosił o rozmowę z Panią Dyrektor GOKiS. Ja oczywiście 

to przekażę.

p. J. Maciuński: tam musi być interwencja policji.

p. A. Kunkel co do ginięcia tych pokryw, to ja naprawdę nie wiem co chwila coś ginie. Ja nie wiem 

czy może rzeczywiście na piśmie należy wystąpić na posterunek

p. S. Osińska: kiedy będą poprawki ścieżki rowerowej?

Wójt: to co rośnie to nasz człowiek przejdzie i to zrandapuje.

Ad. 18. Zamknięcie posiedzenia.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zamknął 

posiedzenie XXIV sesji zwyczajnej Rady Gminy Lichnowy dnia 31 maja 2012r.

Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy:

Sandra Choszcz


